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RG.0002.8.2011 
 

Protokół  Nr X/2011 
z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 24 listopada 2011 roku 
odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy Radomyśl nad Sanem  

 
 
Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 910, a zakończyła               
o godz. 1226. 
 
Ad.I. Godz. 910 
Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 
powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. Następnie w oparciu o listę 
obecności stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia sesji 
uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 (radny Jan Ziemniak brał udział w 
obradach od godz. 920). 
Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.II. Godz. 912 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  porządek obrad sesji. 
Radny Stanisław Kosiński zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzić 2 
punkty w temacie: 
1). Sprawy społeczno - gospodarcze gminy 
2). Bezpieczeństwa publicznego gminy. 
Wprowadzenie powyższych punktów radny Kosiński motywował koniecznością 
dyskusji na temat ogólnej sytuacji finansowo – gospodarczej  gminy i zapewnienia 
bezpieczeństwa mieszkańcom gminy szczególnie w zakresie remontów dróg, wałów 
przeciwpowodziowych. Zaproponował, aby powyższe tematy ująć w nowym punkcie 
VI w porządku obrad. 
Radna Małgorzata Krawiec wyraziła zdanie, że zgłoszone tematy są zbyt obszerne, 
aby było możliwe ich rozpatrzenie na dzisiejszej sesji. Ponadto w tych sprawach nie 
ma przygotowanych szczegółowych  informacji. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone przez radnego 
Kosińskiego punkty. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego spraw społeczno - 
gospodarczych gminy głosował 1 radny, 4 radnych było przeciw, 9 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dotyczącego bezpieczeństwa 
publicznego  głosował 1 radny, 8 radnych było przeciw, 5 radnych wstrzymało się od 
głosu. 
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu bez zmian – 13 głosów „za”,1 głos 
„wstrzymujący”. 
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Porządek obrad sesji: 
I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 
V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

 1) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Radomyśl nad Sanem                
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na 2012 rok, 

 2)  zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Rzeczyca Długa, 

 3) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2012, 
      4) zwolnień z podatku od nieruchomości na rok 2012, 
      5) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2012, 
      6) opłaty targowej na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 
      7) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa 

wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 
roku 2012, 

      8) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Radomyśl nad Sanem,  
                9) zmian w uchwale budżetowej na rok 2011. 
     VI.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VII. Zakończenie X sesji Rady Gminy. 
 

Ad. III. Godz. 916                                   
Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół                    
z poprzedniej sesji Rady Gminy z dnia 27.10.2011r. znajdował  się zwyczajowo do 
wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy meilowe 
radnym.  W związku z tym zaproponował, aby przyjąć go bez odczytywania. 
Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 
Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez odczytywania                      
w głosowaniu  – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV. Godz. 917 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz przedstawił informację z realizacji wniosków zgłoszonych 
na sesji  Rady Gminy odbytej w dniu 27.10.2011r.  oraz wniosków zgłoszonych na 
posiedzeniach Stałych Komisji Rady Gminy. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Bolesława Pukę: 
1. „ Oczyścić z zakrzaczeń pas drogowy w m. Żabno, przy drodze wojewódzkiej, po 
lewej stronie w kierunku do Stalowej Woli, od przystanku PKS do posesji                 
P. Woźniaka- wystąpić do Wojewódzkiego Zarządu Dróg.” 
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Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do Rejonu Dróg Wojewódzkich w Stalowej Woli. Po 
monicie telefonicznym RDW poinformował, że wycinka zakrzaczeń jest w trakcie 
realizacji. 
2. „W dalszym ciągu ponawiam wniosek o zamontowanie lampy ulicznej obok 
posesji p. Jana Małeckiego.” 
Odpowiedź: 
Brak środków w budżecie gminy na budowę oświetlenia. 
 
Wniosek zgłoszony przez radnego Jacka Pamułę: 
3. „ Wniosek do budżetu gminy na 2012r. Wykonanie nawierzchni drogi gminnej od 
mostu na rzece Łukwica do posesji p. Krzysia z rozjazdem (ok. 400 mb.). 
W ostatnim okresie na tym terenie powstało 5 nowych domów. Razem przy 
postulowanej drodze aktualnie istnieje 12 gospodarstw. Utwardzenie w/w drogi 
polepszy warunki życia ok. 10% ludności sołectwa.” 
Odpowiedź: 
Szacunkowy koszt wykonania drogi o długości 350mb szer. 3,5m to około 105 000 zł 
brutto. Zadanie nie zostało ujęte w projekcie budżetu na 2012r. ze względu na 
ograniczone środki budżetowe. Jednak nie wykluczone jest, że zadanie może zostać 
zrealizowane w  zależności od kształtowania się dochodów. 
 
Wniosek zgłoszony przez radnego Jerzego Gorczycę: 
4. „ Zwracam się z prośbą o zapewnienie środków finansowych budżecie na 2012 r. 
w kwocie   7 tyś. zł.,  z przeznaczeniem na zakup materiałów (kostki brukowej), w 
celu utwardzenia placu wokół Domu Ludowego w Musikowiu.” 
Odpowiedź: 
W projekcie budżetu nie zabezpieczono powyższej kwoty. Środki  zaplanowane 
zostały  w ramach funduszu sołeckiego na przyszły rok. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Jerzego Ryzaka: 
„Ująć w palnie inwestycyjnym gminy Radomyśl n/Sanem na rok 2012”: 
5. „ Dokończenie remontu drogi powiatowej w Nowinach od p. Kiełbasa Władysław 
do drogi wojewódzkiej przy Domu Ludowym.” 
Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do Starosty Stalowowolskiego z prośbą o zaplanowanie w 
budżecie Powiatu środków na wykonanie remontu drogi powiatowej w Nowinach. 
Brak odpowiedzi na dzień dzisiejszy. 
 
6. „ Utwardzić podłoże i położyć asfalt na drodze gminnej w Nowinach, biegnącej od 
zabudowań p. Stefana  Rębisza do zabudowań p. Czesława Maciurzyńskiego (ok. 500 
mb.). 
Odpowiedź: 
Szacunkowy koszt wykonania drogi o długości 540mb szer. 2,5-3,5m to około 
125 000 zł brutto. Nie było możliwości ujęcia w projekcie budżetu zadania na 



 4

przyszły rok. Przy odpowiednich dochodach w 2012r. będzie można inwestycję 
przyjąć do realizacji. 
 
7. „ Dofinansować w miarę możliwości remont szkoły przejętej jako Dom Ludowy.” 
Odpowiedź: 
W budżecie gminy na 2011 r. jest przeznaczone 20 000 zł na remont Domu 
Ludowego w Nowinach. Zostało wykorzystane 11 495,88 zł brutto na zakup okien 
oraz 2 969 zł brutto na zakup drzwi. Wykorzystano razem 14 464,88 zł brutto, 
pozostało do wykorzystania 5 535,12 zł brutto. Dofinansowanie możliwe ze środków 
funduszu sołeckiego. 
 
Wniosek zgłoszony przez radnego Mariusza Skwarę: 
8. „Proszę o ustawienie nowych oznaczeń na przystankach autobusowych w 
Dąbrówce Pniowskiej, gdyż te, które były do tej pory są zniszczone.” 
Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do ZDP w Stalowej Woli z prośbą o wymianą 
oznakowania przystanków autobusowych. Brak odpowiedzi na dzień dzisiejszy. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnych Jana Ziemniaka, Małgorzatę Krawiec oraz 
sołtysa Rafała Bartochowskiego: 
9. „Remont generalny lub przebudowa mostu obecnie drewnianego w Kępie 
Rzeczyckiej. Na linii połączenia most – droga teren jest zapadnięty i utrudniony jest 
przejazd. Sama konstrukcja mostu jest też nadwyrężona.”  
Odpowiedź: 
Na w/w zadanie brak jest środków w budżecie gminy na 2012 rok. 
 
10. „ Naprawienie drogi na przejeździe kolejowym na granicy Dąbrowa Rzeczycka – 
Wola Rzeczycka (droga wojewódzka).” 
Odpowiedź: 
Zadanie może być zrealizowane w ramach planowanej przebudowy drogi 
wojewódzkiej Olbięcin – Stalowa Wola – rozpoczęcie w 2012 r. 
 
11. „Zagospodarowanie terenu przy cmentarzu, gdzie założona została balustrada. 
Wyrównanie terenu, utwardzenie kamieniem”. 
Odpowiedź: 
Brak zaplanowanych środków w funduszu sołeckim na 2011 r 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Rybaka: 
12. „ Proszę o zapewnienie w budżecie gminy na 2012 środków finansowych na 
położenie asfaltu na odcinku od skrzyżowania w stronę lasu (100 mb.) w 
miejscowości Łążek Chwałowski.” 
Odpowiedź: 
Brak  środków w budżecie gminy na 2012 rok na powyższe zadanie. 
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13. „ Proszę o budowę placu zabaw w miejscowości Witkowice – Brzostków. W 
Witkowicach znajduje się plac zabaw oddalony około 1500m. od tego przysiółka. 
Dzieci chcąc skorzystać z placu zabaw muszą pokonać tę odległość drogą 
powiatową, która nie posiada chodników, a wzdłuż niej występują bardzo wąskie 
pobocza.” 
Odpowiedź: 
Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Radomyślu nad 
Sanem informuje ,że w miejscowości Witkowice istnieje już plac zabaw dla dzieci. 
W obecnej chwili nie jest możliwe utworzenie nowego placu zabaw z tego względu, 
iż wpływy z koncesji alkoholowych z roku na rok maleją gdyż przedsiębiorcy 
rezygnują ze sprzedaży alkoholu. 
W pierwszej kolejności należy doposażyć istniejące place zabaw, aby były to place w 
pełni wyposażone w różnego rodzaju zabawki. 
Nadto należy nadmienić, że zgodnie z obowiązującymi zasadami przy ustalaniu 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
dany rok, sołtys winien złożyć podanie do GKRPA o utworzenie lub doposażenie 
placu zabaw. 
 
Wnioski zgłoszone przez radnego Stanisława Kosińskiego: 
14. „ Budowa chodnika przy drodze wojewódzkiej w Chwałowicach 3 km - wniosek 
z III kadencji rady gminy.” 
15. „Budowa dróg przeciwpowodziowych Chwałowice – Popowice 4 km, drogi te 
były zakwalifikowane przez komisję od wojewody.” 
16. „ Dokonać konserwacji jeziora w Chwałowicach.” 
17. „ Budowa drogi Chwałowice – Łążek Chwałowski – Zaklików.” 
18. „ Budowa drogi wojewódzkiej w Chwałowicach 2 km.” 
19. „ Budowa oświetlenia w Chwałowicach - wniosek z III kadencji rady gminy.” 
20. „ Konserwacja rowu melioracyjnego od Kanału A w stronę wału.” 
Odpowiedź na powyższe wnioski: 
Odpowiedź została udzielona na poprzednich sesjach Rady Gminy. 
 
21. „ Budowa drogi gminnej w stronę cmentarza 300 m.” 
Odpowiedź: 
Brak  środków w budżecie gminy na 2012 rok. 
 
22. „Oczyszczenie z zakrzaczeń drogi przeciwpowodziowej Chwałowice –
Popowice.” 
Odpowiedź: 
Brak środków w funduszu sołeckim na 2011 r. 
 
23. Dokonać remontu przepustu Grudza – Popowice, który zagraża dzieciom 
dojeżdżającym do szkoły.” 
Odpowiedź: 



 6

Do 30 listopada bieżącego roku zostanie utwardzone oraz poszerzone pobocze na 
przepuście. Pozostałe elementy przepustu nie stwarzają zagrożenia. Ponadto przepust 
został oznakowany słupkami prowadzącymi U1a. 

 
Wnioski zgłoszone  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 
w dniu 18.10.11r. 

 
1. W kwestii funkcjonującej komunikacji miejskiej Komisja zgłosiła wniosek o 
dostosowanie trasy przejazdu autobusu MKS w godzinach porannych na terenie m. 
Stalowa Wola, do potrzeb młodzieży szkolnej tj. skrócenie trasy celem umożliwienia 
dotarcia do szkół na czas na zajęcia lekcyjne. 
Odpowiedź: 
W powyższej sprawie wystąpiono z pismem do ZMKS w Stalowej Woli. Na dzień 
dzisiejszy brak odpowiedzi.  
 
2. Komisja podjęła wniosek o wystąpienie do PKS Stalowa Wola o przywrócenie 
dwóch kursów autobusów w dni wolne od pracy na linii Stalowa Wola – Annopol  z 
godz. 6.40 i linii Borów – Stalowa Wola rozpoczynającego kurs o godz. 16.50 w 
związku z problemami komunikacyjnymi  mieszkańców.  
Odpowiedź: 
Zostało skierowane pismo do PKS w Stalowej Woli. Brak odpowiedzi na pismo. 
 
Wnioski zgłoszone  na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 
w dniu 25.10.11r. 
 
1. Radny Bolesław Puka poinformował, że zwróciła się do niego mieszkanka Żabna, 
która wystąpiła o interwencję w sprawie rozwiązania problemu bezdomnych psów w 
tej miejscowości. Temat ten był zgłaszany przez nią do Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Radomyślu odpowiedzialnego za wyłapywanie psów lecz nie 
przynisko to  rezultatu. Radny B. Puka stwierdził, że w tym zakresie należy dokonać 
sprawdzenia realizacji przez ZGK nałożonego na tę jednostkę obowiązku 
zajmowania się bezdomnymi psami. 
Odpowiedź Dyrektora ZGK: 
„Pani Madej dwukrotnie zgłaszała problem z psem przebywającym na jej prywatnej 
posesji, który szczeka na wchodzących. Stwierdziła, że jest to pies bezdomny. 
Została przez nas poinformowana, że aktualnie nie mamy możliwości złapania i 
przetrzymania psa bowiem wszystkie boksy na terenie SUW są zajęte. Z chwilą 
zwolnienia miejsca zajmiemy się w/w psem. Nadmienić należy, że wątpliwości budzi 
fakt czy jest to pies bezdomny. Pani Madej oświadczyła, że pies przebywa na jej 
posesji i jest przez nią dokarmiany – a więc praktycznie jest ona jego opiekunką.” 
 
2. Komisja wystąpiła z wnioskiem o rozeznanie możliwości organizacji kursu 
komputerowego dla chętnych radnych i sołtysów sołectw z terenu gminy. 
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Odpowiedź: 
Organizacja kursu komputerowego możliwa jest w Zespole Szkół w Radomyślu nad 
Sanem. Szkoła posiada 2 pracownie komputerowe, dysponujące po 10 stanowisk 
każda. Kurs może przeprowadzić P. Marek Pater w zakresie ustalonym przez 
kursantów np. obejmującym podstawy programu WORD, EXEL. Czas trwania kursu 
w w/w zakresie wynosi około 15 godz. Zajęcia mogłyby odbywać w dni wybrane 
przez kursantów. Do dyspozycji są dni: wtorek, środa lub piątek np. w godz. od 17.00 
do 19.00. 
 
3. Radny Stanisław Kosiński zawnioskował o budowę chodnika i oświetlenia w 
kierunku Orlika w Chwałowicach w celu zapewnienia bezpieczeństwa dzieci i 
młodzieży korzystających z tego obiektu. 
Odpowiedź: 
Brak środków w budżecie gminy na budowę oświetlenia. Zostało skierowane pismo 
do ZDP w Stalowej Woli z prośbą o zaplanowanie budowy chodnika przy drodze 
powiatowej. 
 
Wnioski zgłoszone podczas posiedzenia objazdowego Komisji – 25.10.11r. 
1. Radny Stanisław Kosiński zgłosił wniosek o podniesienie terenu wokół boiska 
ORLIK w Chwałowicach. 
Odpowiedź: 
Teren wokół boiska jest zniwelowany i wyrównany. 
 
2. Radny Stanisław Kosiński zgłosił wniosek o podniesienie drogi przywałowej od 
granicy województwa w stronę Dąbrówki. 
Odpowiedź: 
Został dokonany remont drogi ze środków PZMiUW zgodnie z projektem odbudowy 
zniszczeń popowodziowych. Natomiast podwyższenie drogi jest niemożliwe ze 
względu na duży koszt realizacji zadania i brak środków na ten cel. 
 
3. Radny Stanisław Kosiński zgłosił wniosek o utwardzenie i podwyższenie 
następujących dróg w Chwałowicach: 
   - drogi dojazdowej do wału koło P. Zbydniowskiego w Popowicach, 
   - drogi od P. Tadeusza Szeliga w Popowicach do cegielni P. Kozłowskiego, 
   - drogi koło P. Mariana Kamińskiego w Grudzy w stronę wału, 
   - drogi gminnej Grudza – Popowice (uszkodzony przepust). 
Odpowiedź: 
W ramach środków na usuwanie skutków powodzi został przeprowadzony remont 
następujących dróg dojazdowych do wału rz. Wisła zniszczonych podczas akcji 
powodziowej w 2010r. 
1). Droga dochodząca do wału w km 1+015 biegnąca od zabudowań w m. Popowice 
wzdłuż ogrodzenia pastwiska wału. Droga o długości około 360 m i szerokości około 
4,0 m. 
2). Droga dochodząca do wału w km 1+315 (przejazd wałowy) w m. Popowice. 
Droga o długości około 220 m i szerokości około 3,5 m. 
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3). Droga dochodząca do wału w km 4+190 (przejazd wałowy) i śluzy wałowej w km 
4+080 w m. Witkowice. Długość drogi około 250 m, szerokość 4,0 m. 
4). Droga dochodząca do wału w km 5 + 820 (przejazd wałowy). Droga biegnąca od 
miejscowości Witkowice w kierunku wału. Długość około 1000m, szerokość 4,0m. 
W załączeniu mapki z zaznaczonymi w/w drogami. 
 
Ponadto radny Stanisław Kosiński zgłosił następujące wnioski: 
- utwardzenie pobocza drogi gminnej Chwałowice – Witkowice koło P. Bąka, 
Odpowiedź: 

      Brak środków w budżecie gminy. 
- utwardzenie drogi gminnej koło stadionu w Chwałowicach, 
Odpowiedź: 
Remont drogi zgłoszony jest do zadań realizowanych w ramach usuwania skutków 
klęsk   żywiołowych. 
- wykonanie oświetlenia (4 lampy) na odcinku od P. Ryszarda Tysa w stronę P. 
Adama Majewskiego. 
Odpowiedź: 

     Brak środków w budżecie gminy. 

Zabierając głos radny Stanisław Kosiński powiedział, że od kilkunastu lat zgłaszał 
wnioski, które do tej pory nie zostały zrealizowane. Nie wykonano m.in. chodników, 
nie zmodernizowano wałów, nie wybudowano przystanków autobusowych czy nie 
dokonano renowacji jeziora w Chwałowicach. Zadania te są kluczowe dla 
zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom gminy, a ich realizacja nie może dojść do 
skutku mimo wielokrotnie zgłaszanych wniosków. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad.V/1. Godz. 942  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy 
Gminy Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2012 rok przedstawił 
Inspektor ds. ewidencji działalności gospodarczej Grzegorz Ścipień. 
 P. Grzegorz Ścipień przedstawił również propozycje zmian do Rocznego Programu 
Współpracy Gminy Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2012 rok 
zgłoszone przez Stowarzyszenie PANDOZ – Inicjatywa Rozwoju w Antoniowie, 
wynikające z przeprowadzonych konsultacji społecznych. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty bez uwzględnienia propozycji 
zmian zgłoszonych przez organizację pozarządową – 14 głosów „za” – jednogłośnie   
(w trakcie głosowania nieobecna była radna Marzena Garbacz). 
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Uchwała Nr X/81/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.V/2. Godz. 947  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Rzeczyca Długa przedstawiła Z-ca Wójta Gminy 
Izabela Szałaj. 
P. Szałaj poinformowała, że w 2010 r. Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy m. Rzeczyca Długa na lata 2010-2017. Obecnie jest 
możliwość pozyskania środków na remont boiska sportowego w tej miejscowości z 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich poprzez Lokalną Grupę Działania 
SANŁĘG. Niezbędnym załącznikiem do wniosku o dotację jest opis zadania, z 
wyszczególnieniem terminu realizacji, kosztorysu i celu zadania oraz przeznaczenia 
inwestycji. Stąd konieczność wprowadzenia zmian w Planie Odnowy. P. Szałaj 
przypomniała, że powyższa inwestycja planowana była do realizacji w bieżącym 
roku, jednak wykonawca, który został wybrany w drodze postępowania 
przetargowego odstąpił od podpisania umowy. Zadanie to jest zaplanowane do 
wykonania w 2012r. z dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego wyższym niż 
było zapewnione w bieżącym roku w kwocie 30 tyś zł. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka zapytał czy wybrany wykonawca 
poniósł jakieś konsekwencje wobec nie podpisania umowy. 
Radca Prawny Elżbieta Hyjek – Czerkies powiedziała, że w zasadzie wykonawca nie 
może ponieść odpowiedzialności za nie podpisanie umowy. Jednakże wobec faktu, iż 
gmina utraciła pozyskane dofinansowanie na to zadanie z Urzędu Marszałkowskiego 
jest możliwe skierowanie sprawy do sądu. Jest taka możliwość prawna, ale nie ma 
gwarancji, że gmina sprawę wygra. 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr X/82/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad.V/3. Godz. 1003  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na rok 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków 
Danuta Chamera. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz na wstępie zakomunikował, że przedłożona propozycja 
zakłada wzrost stawek podatków. Propozycję Wójt argumentował tym, że subwencja 
ogólna, jaką gmina otrzymuje z budżetu państwa, w przyszłym roku będzie niższa. 
Wynika to m.in. z utrzymywania się od kilku lat stawek podatków na niezmiennym 
poziomie, natomiast stawki maksymalne ustalane odgórnie przez ministerstwo 
corocznie są podwyższane.  W przyszłym roku wysokość planowanej subwencji  
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będzie  niższa od tegorocznej o 240 tyś zł. Ponadto w gminie stosowane są ulgi i 
umorzenia w płaceniu podatków, co też ma wpływ na wysokość subwencji i 
kondycję budżetu. Niższe wpływy z podatków do budżetu oraz z subwencji może 
skutkować w przyszłości mniejszymi możliwościami inwestowania, szczególnie 
zadań o mniejszym zakresie, bowiem duże zadania wynikające m.in. z wieloletniego 
programu inwestycyjnego, np. kontynuacja budowy sieci kanalizacyjnej, 
modernizacja obu SUW, na które będzie można uzyskać dofinansowanie, będą 
wykonywane. Wójt oznajmił, że na powyższe fakty należy zwrócić uwagę przy 
ustalaniu wysokości podatków. 
Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że ustalanie stawek podatków, a zwłaszcza 
podwyższanie ich wysokości stanowi trudny temat. Jednak w obecnej trudnej sytuacji 
finansowej wobec coraz mniejszych subwencji dla gminy i dużych potrzeb w 
zakresie realizacji nowych inwestycji i utrzymanie obecnie istniejących, słusznym  
wydaje się zdecydowanie na ten niepopularny krok. Nie mniej jednak każdy radny 
może te sprawę przemyśleć i podjąć właściwą według niego decyzję. 
Radny Stanisław Kosiński wyrażając swoje zdanie powiedział, że warunkiem 
realizacji nowych inwestycji jest racjonalne gospodarowanie finansami gminy. Radny 
w kontekście konceptu gospodarki ściekowej oznajmił, że nie właściwym 
rozwiązaniem było wybudowanie jednej oczyszczalni ścieków dla całej gminy, 
ponieważ nie będzie możliwości dostarczania ścieków z odległych miejscowości do 
oczyszczalni ścieków. Poniesiono bardzo duże koszty na to zadanie. Na temat 
koncepcji kanalizacji nie było dyskusji, jak również w innych ważnych sprawach 
podejmowano niewłaściwe decyzje niosące za sobą duże koszty, w związku z 
brakiem dyskusji i możliwości wypowiedzenia się. Radny powiedział, że jest 
przeciwny podwyższaniu podatków, jest to niewłaściwe posunięcie, ponieważ obecna 
sytuacja finansowa i bytowa mieszkańców w gminie jest bardzo trudna. 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział radnemu, że każdy kto chce się 
wypowiedzieć w danym temacie ma do tego prawo i jest mu udzielany głos na forum 
sesji. Żadne wypowiedzi nie są blokowane i każdy może wyrazić swój pogląd w 
danej sprawie. 
Następnie przystąpiono do przyjmowania stawek podatku od nieruchomości na rok 
2012. 
Poszczególne propozycje stawek były przyjmowane oddzielnie: 
- pkt. 1 – Od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 
bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków od     
1 m kw. powierzchni. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,75 zł. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja Oświaty i Spraw 
Społecznych wypracowały stawkę  0,70 zł. 
Komisja Rewizyjna nie rozstrzygnęła wysokości stawki zgłaszając – 0,68 zł i 0,65 zł. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie zgłoszone stawki.  
Za stawką 0,75 zł. nie głosował żaden radny. 
Za stawką 0,65 zł. głosowało 2 radnych. 
Za stawką 0,68 zł. głosowało 3 radnych. 
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Za stawką 0,70 zł. głosowało 10 radnych. 
Przyjęto stawkę 0,70 zł.  
- pkt. 2 – Pod jeziorami zajętych na zbiorniki wodne, retencyjne lub elektrowni 
wodnych od 1 ha powierzchni. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,33 zł. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do zaproponowanej przez Wójta stawki. 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Przyjęto stawkę zaproponowaną przez Wójta – 4,33 zł. – w głosowaniu – 14  głosów 
„za”, 1 głos „wstrzymujący”. 
 
- pkt. 3 – Pozostałych gruntów, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku publicznego przez organizację pożytku 
publicznego.  
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,15 zł. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja Rewizyjna zgłosiły 
zbieżną stawkę – 0,13 zł. 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wypracowała stawkę  0,14 zł. 
Więcej propozycji stawek nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone stawki. 
Za stawką 0,15 zł. nie głosował żaden radny. 
Za stawką 0,14 zł. głosowało 5 radnych. 
Za stawką 0,13 zł. głosowało 10 radnych. 
Przyjęto stawkę 0,13 zł. 
 
- pkt. 4 – od budynków mieszkalnych lub ich części od 1m kw. powierzchni 
użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 0,45 zł. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja Rewizyjna zgłosiły 
zbieżną stawkę – 0,35 zł. 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zgłosiła stawkę  0,40 zł. 
Więcej propozycji stawek nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie zgłoszone propozycje stawek. 
Za stawką 0,45 zł. nie głosował żaden radny. 
Za stawką 0,40 zł. głosowało 6 radnych. 
Za stawką 0,35 zł. głosowało 9 radnych.  
Przyjęto stawkę 0,35 zł. 
 
- pkt. 5 – od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 
prowadzenie działalności gospodarczej od 1m kw. powierzchni użytkowej.  
Wójt Gminy zaproponował stawkę 13,50 zł. 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zgłosiła stawkę 12,00 zł. 
Komisja Rewizyjna zaproponowała stawkę 11,70 zł. 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zgłosiła stawkę 12,50 zł. 
Więcej propozycji stawek nie zgłoszono. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania zgłoszonych stawek. 
Za stawką 13,50 zł. nie głosował żaden radny. 
Za stawką 12,50 zł.  głosowało 8 radnych. 
Za stawką 12,00 zł  głosowało 2 radnych. 
Za stawką 11,70 zł  głosowało 5 radnych. 
Przyjęto stawkę 12,50 zł. 
 
- pkt. 6 - od budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w 
zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym od 1m kw. powierzchni 
użytkowej. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 10,24 zł. 
Komisje stałe nie zgłosiły uwag do zaproponowanej przez Wójta stawki. 
Więcej propozycji stawek nie zgłoszono. 
Przyjęto stawkę zaproponowaną przez Wójta – 10,24 zł w głosowaniu – 15 głosów 
„za” - jednogłośnie.  
 
- pkt. 7 – Od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń 
zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez 
podmioty udzielające tych świadczeń od 1 m kw. powierzchni użytkowej.  
Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,45 zł. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do zaproponowanej przez Wójta stawki. 
Innych propozycji stawek nie zgłoszono. 
Przyjęto stawkę zaproponowaną przez Wójta – 4,45 zł. – w głosowaniu – 15 głosów 
„za” - jednogłośnie. 
 
- pkt. 8 – od pozostałych budynków (kuchnie letnie, szopy, budynki gospodarcze, 
garaże) od 1m kw. w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności pożytku publicznego oraz organizacje pożytku publicznego. 
Wójt Gminy zaproponował stawkę 4,00 zł. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa oraz Komisja Rewizyjna zgłosiły 
zbieżną stawkę – 3,20 zł. 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  nie rozstrzygnęła wysokości stawki 
zgłaszając – 3,30 zł i 3,50 zł. 
Więcej propozycji stawek nie zgłoszono. 
Następnie przystąpiono do przegłosowania zgłoszonych stawek. 
Za stawką 4,00 zł nie głosował żaden radny.  
Za stawką 3,50 zł  głosował 1 radny. 
Za stawką 3,30 zł  głosowało 5 radnych. 
Za stawką 3,20 zł głosowało 9 radnych. 
Przyjęto stawkę w wysokości 3,20 zł. 
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- pkt. 9 – od budowli. 
Wójt zaproponował stawkę 2% ich wartości. 
Komisje Stałe przyjęły  wysokość stawki zaproponowanej przez Wójta. 
W głosowaniu przyjęto powyższą stawkę – 2% - w głosowaniu - 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie w całości projekt uchwały wraz 
z przyjętymi stawkami. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty  – 14 głosów „za”,1 głos „przeciw”. 
Uchwała Nr X/83/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/4. Godz. 1036 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości na 
rok 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Podatków Danuta Chamera. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – 
jednogłośnie. 
Uchwała Nr X/84/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/5. Godz. 1038 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na rok 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby w tych pozycjach gdzie nie 
występują pojazdy na terenie gminy i nie ma rozbieżności w propozycjach Komisji 
Stałych i Wójta przyjąć stawki blokowo. 
Propozycja została przyjęta w głosowaniu – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Następnie przystąpiono do ustalenia wysokości poszczególnych stawek podatku od 
środków transportowych na rok 2012.  
1) Stawki podatku od środków transportowych na 2012 rok. 
Zgłoszone przez Wójta, Komisje i radnych propozycje wysokości stawek, ich 
wysokość przyjęta przez Radę Gminy w wyniku  głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
2) Załącznik nr 1 - Stawki podatku dla samochodu ciężarowego o dopuszczalnej 
masie całkowitej  równej lub wyższej niż 12 ton. 
Zgłoszone przez Wójta, Komisje i radnych propozycje wysokości stawek, ich 
wysokość przyjęta przez Radę Gminy w wyniku  głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
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3) Załącznik nr 2 - Stawki podatku dla ciągnika siodłowego lub balastowego, 
przystosowanych do używania łącznie z naczepą lub przyczepą o dopuszczalnej 
masie całkowitej zespołu pojazdów równej lub wyższej niż 12 ton. 
Zgłoszone przez Wójta, Komisje i radnych propozycje wysokości stawek, ich 
wysokość przyjęta przez Radę Gminy w wyniku  głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
4) Załącznik nr 3 - Stawki podatku dla przyczepy lub naczepy, które łącznie z 
pojazdem silnikowym posiadają dopuszczalną masę całkowitą równą lub wyższą niż 
12 ton, z wyjątkiem związanych wyłącznie z działalnością rolniczą prowadzoną przez 
podatnika podatku rolnego. 
Zgłoszone przez Wójta, Komisje i radnych propozycje wysokości stawek, ich 
wysokość przyjęta przez Radę Gminy w wyniku  głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały 
wraz z przyjętymi stawkami. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos 
„wstrzymujący”. 
Uchwała Nr X/85/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/6. Godz. 1107 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Radomyśl 
nad Sanem na rok 2012 przedstawił i omówił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 
Ze względu na brak zgłoszeń propozycji stawek, przyjęto całościowo stawki 
zaproponowane przez Wójta Gminy. 
Poszczególne stawki opłaty targowej przyjęte przez Radę Gminy przedstawiają się 
następująco: 
1. Z tytułu sprzedaży z ręki, kosza, stolika, straganu lub wózka ręcznego - 5,00 zł. 
2. Z tytułu sprzedaży z wozu konnego, ciągnika, przyczepy - 10,00 zł. 
3. Z tytułu sprzedaży z samochodu towarowo – osobowego - 20,00 zł. 
4. Z tytułu sprzedaży samochodu ciężarowego - 25,00 zł. 
W głosowaniu  projekt uchwały wraz z powyższymi stawkami został przyjęty – 15 
głosów „za” – jednogłośnie.          
Uchwała Nr X/86/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/7. Godz. 1110 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 
przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy 
Radomyśl nad Sanem w roku 2012 przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Radny Stanisław Kosiński wystąpił o utrzymanie stawki podatku rolnego na 
dotychczasowym poziomie. Powiedział, że obecnie sytuacja w rolnictwie jest nie 
najlepsza. Uprawianie pola jest nieopłacalne, a rolnicy nie uzyskują dochodów ze 
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swojej działalności. Ponadto ubiegłoroczna powódź zniszczyła uprawy co dodatkowo 
spowodowało straty w rolnictwie.  
Następnie przystąpiono do ustalenia stawki średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
jako podstawa wyliczenia podatku rolnego. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz zaproponował stawkę średniej ceny skupu żyta w 
wysokości 42,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 105,00 (42,00 zł x 2,5 q = 105,00 
zł). 
Komisja Oświaty i Spraw Społecznych przyjęła stawkę zaproponowaną przez Wójta 
Gminy. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa przyjęła  stawkę średniej ceny skupu 
żyta w wysokości 36,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 90,00 zł  (tj. 36,00 zł x 2,5 
q żyta = 90,00 zł). 
Komisja Rewizyjna przyjęła  stawkę średniej ceny skupu żyta w wysokości 38,00 zł, 
co daje kwotę podatku rolnego 95,00 zł  (tj. 38,00 zł x 2,5 q żyta = 95,00 zł). 
Radny Stanisław Kosiński zaproponował, aby przyjąć stawkę średniej ceny skupu 
żyta obecnie obowiązującą w wysokości 34,10 zł, dającą kwotę podatku rolnego  
85,25 zł  (tj. 34,10 zł x 2,5 q żyta = 85,25 zł). 
Radna Marzena Garbacz zgłosiła stawkę średniej ceny skupu żyta w wysokości 40,00 
zł, co daje kwotę podatku rolnego 100,00 zł  (tj. 40,00 zł x 2,5 q żyta = 100,00 zł). 
Więcej propozycji nie zgłoszono. 
Przedstawione propozycje Przewodniczący Rady Gminy poddał jednocześnie pod 
głosowanie. 
W głosowaniu za stawką 42,00 zł  nie głosował żaden radny. 
Za stawką 36,00 zł głosował 1 radny.  
Za stawką 38,00 zł głosowało 7 radnych.  
Za stawką 34,10 zł głosował 1 radny.  
Za stawką 40,00 zł głosowało 6 radnych.  
Przyjęto stawkę średniej ceny skupu żyta  w wysokości 38,00 zł. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedłożony projekt uchwały. 
W wyniku głosowania projekt uchwały został przyjęty – 13 głosów „za”, 2 głosy 
„przeciw”, 1 głos  „wstrzymujący”. 
Uchwała Nr X/87/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. V/8. Godz. 1119 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
przedstawionego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr X/88/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad. V/9. Godz. 1121 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2011 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
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Komisje Stałe nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził 
głosowanie przedstawionego projektu uchwały. 
W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
Uchwała Nr X/89/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 
Po przerwie wznowiono obrady i przystąpiono do rozpatrzenia kolejnego punktu. 
 
Ad. VI. Godz. 1142 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński odczytał pismo radnego Powiatu 
Stalowowolskiego Jana Korzybskiego oraz jego interpelację skierowaną do starosty 
stalowowolskiego w sprawie nie wprowadzenia do projektu budżetu powiatu 
inwestycji remontu drogi powiatowej Antoniów – Chwałowice na odcinku Dąbrówka 
– Witkowice oraz braku realizacji zadań na terenie gminy w zakresie remontu dróg 
powiatowych.  
Przewodniczący przedstawił również odpowiedź starosty stalowowolskiego na 
złożoną przez radnego interpelację. 
Przedstawione pisma stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
Wójt Gminy Jan Pyrkosz przypomniał, że na poprzedniej sesji poinformował o                 
żądaniu starostwa powiatowego tj. udziału finansowego od gminy w realizacji 
modernizacji przedmiotowej drogi powiatowej w  kwocie przeszło 800 tyś zł tj. 2/3 
wartości zadania. To żądanie nie mogło być spełnione, ponieważ kwota ta stanowi 
znaczącą część budżetu gminy. Wyrażenie zgody na udział finansowy w takiej 
wysokości spowodowałoby znaczące okrojenie projektu budżetu na 2012 r. z zadań 
inwestycyjnych. Gmina nie byłaby w stanie w roku przyszłym ponieść tak 
poważnego wydatku. Wójt przypomniał, że proponował kwotę dofinansowania w 
wysokości 300 tyś zł. Wówczas kryterium współdziałania byłoby spełnione, 
ponieważ nie jest określone ile ma wynosić udział gminy w tym zadaniu. Jednak nie 
przystano na tę propozycję. Biorąc powyższe pod uwagę Wójt wyraził zadanie, że 
Rada Gminy powinna wystąpić z Apelem o przyjęcie tego zadania do realizacji przez 
Powiat Stalowowolski, bez żądania w/w kwoty. Powiat osiąga dochody, otrzymuje 
środki na drogi powiatowe, subwencje i nie powinien kierować żądań do gmin o takie 
udziały. Wójt nadmienił, że wiele inwestycji na drogach powiatowych w ościennych 
gminach było realizowanych z różnych programów i takie żądania są niewłaściwe. 
Dodał również, że nasza gmina jest pomijana i pokrzywdzona jeżeli chodzi o 
wykonywanie zadań na drogach powiatowych. Ponadto Powiat odnośnie tej 
inwestycji poniósł już pewne koszty związane z wykonaniem  projektu technicznego, 
opracowaniem operatu wykupu działek i może być narażony na posądzanie o 
niegospodarność w przypadku niezrealizowania zadania. Wójt powiedział, że obecnie 
nie ma przygotowanego projektu Apelu, ale zaproponował, aby dokonać jego 
przegłosowania biorąc powyższe uzasadnienie pod uwagę. 
Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że ze strony władz powiatu m.in. na sesji 
Rady Gminy były składane deklaracje o realizacji inwestycji dotyczących remontu 
dróg powiatowych. Jednak w tym zakresie w ostatnim czasie nie wiele wykonano. 
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Świadczy to o nie przychylnym traktowaniu gminy. Co się tyczy drogi powiatowej 
Antoniów-Chwałowice, to żądanie od gminy udziału finansowego w wysokości 
przeszło 800 tyś. zł jest niemożliwe do spełnienia. Jest możliwość dofinansowania 
inwestycji, ale w realnych granicach, w kwocie adekwatnej do możliwości 
finansowych gminy. Przewodniczący powiedział, że Apel Rady Gminy wyrażający 
stanowisko w powyższej sprawie i będący wsparciem działalności radnego powiatu 
Jana Korzybskiego będzie dobrym rozwiązaniem. Zaproponował, aby przegłosować 
przyjęcie Apelu zgodnie z sugestią i argumentacją przedstawioną przez Wójta 
Gminy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bolesław Puka poruszył temat drogi łączącej 
miejscowość Żabno z Radomyślem, a biegnącej przez Osiedle Słoneczne w 
Radomyślu. Powiedział, że droga posiadała kiedyś status drogi powiatowej i 
stanowiła ważny szlak komunikacyjny. Obecnie zaś należy do gminy. Nadmienił, że 
czynił starania w starostwie powiatowym i gminie o wyjaśnienie, kto i kiedy 
spowodował przekwalifikowanie drogi. P.Puka zwrócił się o wyjaśnienie tej kwestii i 
rozeznanie możliwości przemianowania z powrotem na drogę powiatową. Byłoby to 
wskazane w perspektywie remontu ciągu. 
Wójt Gminy powiedział, że w chwili obecnej jest mało możliwe, aby Powiat 
wspomnianą drogę przejął w zarząd. Trudno też dziś wyjaśnić jak doszło do 
przekwalifikowania drogi. Wójt przypomniał, że reforma administracyjna państwa z 
roku 1998 automatycznie przekwalifikowała wiele dróg wojewódzkich na powiatowe 
a powiatowe na gminne. Być może wówczas lub jeszcze w latach wcześniejszych  
kategoria tejże drogi została zmieniona. 
Radny Stanisław Kosiński zabierając głos powiedział, że w lipcu odbyło się 
wyjazdowe posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa podczas 
którego skontrolowano stan infrastruktury technicznej, przede wszystkim 
przeciwpowodziowej na terenie gminy. Zgłoszono wówczas szereg wniosków, 
których do tej pory nie skierowano do realizacji. Radny powiedział, że zapewnienie 
bezpieczeństwa powinno być priorytetem dla gminy. Natomiast tutaj widoczny jest 
brak zainteresowania i te ważne kwestie odsuwa się na boczne tory. 
Sołtys sołectwa Witkowice Natalia Witas poinformowała, że w tej miejscowości 
dokonano remontu drogi powiatowej. Zwróciła jednak uwagę na niewłaściwe 
wykonanie poboczy, które są nieutwardzone i osuwają się. Stanowi to 
niebezpieczeństwo dla użytkowników drogi. Nadmieniła, że sprawę zgłaszała 
kierownikowi budowy i nie przyniosło to rezultatu. Pani Sołtys dodała, że przed 
odbiorem drogi należałoby zażądać poprawy wykonania poboczy.  
Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Ewa Marynowska odpowiedziała, że 
obecnie nie jest w stanie wyjaśnić tej sprawy, ale temat zostanie rozeznany i 
wyjaśnienie będzie przekazane P. Sołtys.  
 
Na sesji zostały zgłoszone przez radnych następujące wnioski: 
Wnioski zgłoszone przez radnego Bolesława Pukę: 
1. „ W ramach środków z Urzędu Marszałkowskiego na modernizację dróg 
dojazdowych do gruntów rolnych proponuję ująć do planu na 2012 r. remont drogi o 
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nr ewid. 1562 i 1607, jest to droga biegnąca częściowo obok zabudowań 
mieszkalnych do pól o długości ok. 400 mb w sołectwie Żabno.” 
2. „W dalszym ciągu wnioskuję o wykonanie oświetlenia ulicznego (zawieszenie 
lampy) na drodze gminnej w kierunku posesji P. Ruparta i P. Heleny Madej.” 
 
 Wniosek zgłoszony przez radnego Jacka Pamułę: 
3. „ Dokonać naprawy lampy oświetleniowej przy placu zabaw w m. Rzeczyca 
Okrągła przy posesji P. Ryszarda Kowala. W/w lampa od kilku miesięcy nie świeci, 
co ogranicza dostępność do placu zabaw i boiska będącego w jego sąsiedztwie.” 
 
Wnioski zgłoszone przez radną Małgorzatę Krawiec: 
4. „ Zaplanowanie w budżecie gminy na 2012 r. środków finansowych na: 
- wykonanie drogi asfaltowej w Kępie Rzeczyckiej od drugiej rampy kolejowej do 
obwałowania Sanu ( obok posesji P. Mirosława Pamuły) i w stronę posesji P. Piotra 
Krawiec, 
- wykonanie na częściowo utwardzonej drodze lokalnej od kościoła w Woli 
Rzeczyckiej do torów kolejowych (mieszkania kolejowe) nawierzchni asfaltowej, 
długość drogi ok. 200 m.” 
5 „.Zamontowanie progu zwalniającego na ulicy „Podleśnej”. Droga ta prowadzi do 
szkoły, a prędkości pojazdów zagrażają bezpieczeństwu docierających do szkoły 
dzieci.”  
 
Wniosek zgłoszony przez radnego Zygmunta Janoszka: 
„Wnioskuję o uwzględnienie w budżecie na 2012 rok kwoty pieniężnej na wykonanie 
(dokończenie) oświetlenia ulicznego przy ulicy Mickiewicza w Radomyślu nad 
Sanem w kierunku stacji CPN, ponieważ zaplanowana inwestycja od kilku lat nie jest 
zrealizowana.” 
 
Ad. VII. Godz. 1226 
Na tym zakończono obrady X sesji Rady Gminy. 
 
Protokołował: 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 
 
 
 
 
 
 


